

Press Release / Pressemitteilung

JUVE 2009/2010 RECOMMENDS MLAWGROUP

4 MLAWGROUP PARTNERS IDENTIFIED AS "FREQUENTLY RECOMMENDED LAWYERS"

Munich, November 23, 2009

In its 2009/2010 latest edition JUVE, the leading German law firm directory, recommends MLawGroup in the following categories and practice areas:

Region of Southern Germany

„The Munich law firm wins by its clear focus on IT and Biotechnology, combined with a low cost structure. MLaw strengthened especially the area of pharma by recruiting the M&A lawyer Dr. Henning Mennenöh of Hogan Hartson.“

M&A

„Law firm focus on Venture Capital and Biotech, with longlasting good US connections.“

Media, Technology and Communication, Information Technology

„Munich IT practice, specialized on advice of the technology industry and internationally orientated. Beside classic IT and transactional business, likewise advice of automotive and biotech companies as well as strategic investors. The small firm with its low cost structure benefits from increasing price consciousness of

JUVE 2009/2010 EMPFIEHLT MLAWGROUP

4 MLAWGROUP PARTNER ALS „HÄUFIG EMPFOHLENE ANWÄLTE“ GENANNT

München, 23. November 2009

In der aktuellen Ausgabe 2009/2010 empfiehlt JUVE, das führende Handbuch für Wirtschaftskanzleien in Deutschland, MLawGroup in folgenden Kategorien und Praxisbereichen:

Region Süden

„Die Münchner Kanzlei gewinnt durch ihre klare Fokussierung auf den IT- und Biotechsektor, kombiniert mit einer geringen Kostenstruktur. Den Bereich Pharma hat MLaw mit der Verpflichtung des M&A-Anwalts Dr. Henning Mennenöh von Hogan Hartson weiter ausgebaut.“

M&A

„Venture-Capital- u. Biotech-fokussierte Kanzlei mit langj. guter Vernetzung in die USA.“

Medien, Technologie und Kommunikation, Informationstechnologie

„Münchner IT-Praxis, die sich auf die Beratung der Technologiebranche spezialisiert hat u. sehr internat. ausgerichtet ist. Zu klass. IT u. transaktionsgetr. Geschäft berät man gleichermaßen Automotive- u. Biotechunternehmen sowie strateg. Investoren. Dabei profitiert die kleine Kanzlei mit ihrer geringen Kostenstruktur

these industries. In classical IT industry, the firm advised in the areas of Web 2.0, Open Source as well as GreenIT.”

Private Equity and Venture Capital

„The Munich VC-/IT boutique offers by recruitment of the reputed pharma-lawyer Dr. Henning Mennenöh of Hogan & Hartson more breadth. In the IT sector and in general VC, the firm already enjoys good reputation.

The following MLawGroup attorneys were identified as “highly recommended lawyers” in their respective practice areas:

Region of Southern Germany: Rainer Kreifels (Venture Capital, M&A), Dr. Hubert Besner (M&A), Dr. Henning Mennenöh (M&A), Dr. Florian von Baum (IT)

M&A: Dr. Henning Mennenöh

Media, Technology and Communication, Information Technology: Dr. Florian von Baum

Private Equity and Venture Capital: Rainer Kreifels

We like to thank very much our clients, friends and other business partners who gave such very favorable recommendations.

von dem wachsenden Preisbewusstsein dieser Branchen. Im klass. IT-Bereich war die Praxis etwa mit der Beratung zu Web 2.0, Open Source, aber auch GreenIT beschäftigt.“

Private Equity und Venture Capital

„Die Münchner VC-/IT-Boutique bietet durch den Einstieg des angesehenen Pharma-Anwalts Dr. Henning Mennenöh von Hogan & Hartson mehr Breite als bisher. Im IT-Bereich u. in VC generell genießt die Kanzlei bereits einen gut etablierten Ruf.“

Unter den „häufig empfohlenen Anwälten“ sind folgende MLawGroup Anwälte genannt:

Region Süden: Rainer Kreifels (Venture Capital, M&A), Dr. Hubert Besner (M&A), Dr. Henning Mennenöh (M&A), Dr. Florian von Baum (IT)

M&A: Dr. Henning Mennenöh

Medien, Technologie und Kommunikation, Informationstechnologie: Dr. Florian von Baum

Private Equity und Venture Capital: Rainer Kreifels

Wir danken den Mandanten, Freunden und sonstigen Geschäftspartnern unserer Kanzlei, auf die diese Empfehlungen zurückgehen.

MLawGroup

MLawGroup is a law firm located in Munich, Germany. We advise our clients in the following practice areas:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Our national and international clients are technology and media companies of all sizes, from start-up companies to listed companies.

Our clients appreciate the high quality of our work, our industry focus and our international expertise.

MLawGroup ist eine Anwaltskanzlei mit Sitz in München. Wir haben uns auf folgende Practice Areas spezialisiert:

- Mergers and Acquisitions
- Technology Transactions and Licensing
- Start-up and Venture Capital
- Labor and Employment
- Corporate and Compliance
- Litigation and Arbitration.

Unsere nationalen und internationalen Mandanten sind Technologie- und Medienunternehmen unterschiedlichster Größe – vom jungen Start-up bis zum börsennotierten Konzern.

Unsere Mandanten schätzen unsere hochqualifizierte Beratung, unsere Branchenfokussierung sowie unsere internationale Erfahrung.

MLawGroup
Maximilianstraße 31
80539 München

RAINER KREIFELS
rainer.kreifels@mlawgroup.de
Tel.: +49 89 24 213 0
Fax: +49 89 24 213 213

>> www.mlawgroup.de